
 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych 

 

Protokół nr 13 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 18 marca 2025 roku 
 

Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych rozpoczęto 18 marca 2025 r. o godz. 13:00,  

a zakończono o godz. 15:11 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Marcin Krzysiak - Przewodniczący Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników posiedzenia  

o wpisanie się na listę obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski, Zastępca 

Burmistrza Pani Beata Biaduń-Broda, Sekretarz Gminy Pani Anna Witek, przedstawiciel Szpitala 

w Dębnie, Dyrektorzy i kierownicy jednostek gminnych, Dyrektorzy placówek oświatowych  

i kulturalnych, Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego oraz mieszkańcy gminy.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki (nieobecny) 

3. Łukasz Lewandowski 

4. Mirosław Napieracz 

5. Angelika Obielak (nieobecna) 

6. Mateusz Obielak (nieobecny) 

7. Marcin Pech 

8. Małgorzata Wachowiak 

9. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak przedstawił 

porządek 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Sprawy różne. 

3. Stan opieki zdrowotnej. Zadanie gminy w zapewnieniu mieszkańcom opieki zdrowotnej. 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dębno za 2024 

rok. 

6. Opinia do projektu zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  
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z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice  

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego z powodu zmiany treści załącznika. 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Dębno w roku 2025. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „PROGRAMU OPIEKI NAD 

ZWIERZĘTAMI BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI ZWIERZĄT 

NA TERENIE GMINY DĘBNO W 2025 ROKU”. 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

13. Zakończenie posiedzenia. 

Zapytał, czy są uwagi bądź wnioski do przedstawionego porządku posiedzenia? – nie było. 

Porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał, czy są 

sprawy różne?  

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał:  

1. Czy doczekaliśmy się audytu szkół?  

2. Czy dostaliśmy finansowanie na boczne boisko ze sztuczną nawierzchnią? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odnośnie pierwszego pytanie - audyt będzie pod 

koniec marca, na początku kwietnia, dodatkowo wprowadziłem dodatkowe zapytanie. Jeżeli 

chodzi o boisko nie posiadamy żadnej informacji, Ministerstwo nie przesłało do nas żadnego 

pisma, które byłoby w obwieszczeniu, że jesteśmy wstępnie zakwalifikowani, nie posiadamy 

żadnych informacji w tym temacie. 

 

Mieszkaniec p. Stanisław poinformował, że od pół roku nikt się nie kwapił odpowiedzieć na 

pytanie dot. ciągów pieszych od ul. Armii Krajowej do ul. Salezjańskiej. Prosił o wykonanie  

3,5m polbruku wejście do Biedronki od strony północnej. Pan Stanisław nadmienił, że nieobecny 

już Kierownik inwestycji mówił, że miało być to zrobione za darmo. Po perturbacjach, nie 

zostało to zrobione przez wykonawcę. Czy może to być zmienione? Następny jest też za 

Rossmanem, ale tam ludzie nie chodzą, to jak nie ma pieniędzy to ten główniejszy zdałby się. 

Czy jest jakaś wiedza na ten temat? Uzupełnić z 3,5 m polbruku i złączyć ciąg pieszo-rowerowy 

z Armii Krajowej z naszym ciągiem pieszych. Czy mam dalej mówić i później ktoś odpowie, czy 

dostanę to na piśmie? 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poprosił Pana Stanisława, aby sformułował swoje 

zapytania na piśmie, aby móc się do tego ustosunkować, gdyż nie wie co obiecał poprzedni 

kierownik. Protokół odbioru został podpisany i firma wyszła. Jeśli chodzi o polbruk przy 

Rossmanie - przejście, to my nie jesteśmy właścicielem tej działki. 

 

Mieszkaniec p. Stanisław poinformował, że pozwolenie z Lipian było - to mówił kierownik. 

Pan Stanisław poruszył kilka spraw, przedstawił wnioski i zapytania: 

1. Jeśli chodzi o ulicę Rzemieślniczą, to nasunął się taki pomysł, żeby od ulicy 

Włościańskiej do ulicy Kostrzyńskiej poszerzyć nazwę ulicy Rzemieślniczej jako 

poszerzenie zakresu pierwszej uchwały sprzed lat. 

2. Słupy oświetleniowe przy ul. Mickiewicza - jeden pochylony od 1,5 roku, naprzeciw 

Giso. 

3. Dzierżawa działki leśnej na stadionie, działka 469/1 i 469/2 - czemu nie możemy 

przestawić płotu na swoją i odejść od płacenia dzierżawy za działki? 

4. Budowa targowiska: w jakim czasie, na co liczymy, na co czekamy?  

5. Mór cmentarny - czy będzie robiony? Kto ma wiedzę na ten temat? 

6. Oświetlenie uliczne – prośba o uzupełnienie trzech słupów i lamp na ul. Kasztanowej  

i dwóch słupów na ul. Wrzosowej. Dokończenie oświetlenia na ul. Kasztanowej, Bukowej 

i Migdałowej. Dodatkowo brak dokumentacji na ul. Północnej, droga jest nasza 10 

metrowa – też można zrobić.  

7. Parkowanie aut na ulicy Salezjańskiej, Droga Zielona, ul. Racławicka – coś z tym trzeba 

zrobić.  

8. Reklamy – czy na terenach wiejskich, jeśli ktoś chce powiesić reklamę na tablicy, to czy 

jest to płatne?  

9. Frezowanie ul. Włościańskiej – na ten temat rozmawiałem już z Panią Kierownik.  

10. Stadion – uchwała Rady Miejskiej jest z przed 50 lat. Stadion jest przy ul. Sportowej,  

a nie przy ul. Gorzowskiej, dlaczego nie można tego zmienić? 

11. Uchwała z 2013r. scalenie/podział ulic Pułaskiego i Piasecznej – do tej pory drogi nie 

zostały zrobione, kawałek polbruku na ul. Pułaskiego.  

12. ul. Juranda – jest niewykupiony mały odcinek działki drogowej (ok. 25m), co jest 

powodem? 

13. Projekt techniczny ul. Jana Pawła II i ul. Hołdowniczej - na ten temat rozmawiałem już  

z Panią Kierownik. 

Pan Stanisław zapytał, czy ma wszystkie sprawy, które omówił sfomułować na piśmie? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poprosił o sformułowanie na piśmie.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał, czy są 

jeszcze sprawy różne?  

Więcej spraw różnych nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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3. Stan opieki zdrowotnej. Zadanie gminy w zapewnieniu mieszkańcom opieki zdrowotnej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

informacja została przygotowana przez Szpital w Dębnie oraz Wydział Gospodarki Komunalnej, 

informacje są w materiałach w systemie informatycznym eSesja. 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do materiału. 

 

Radny Mirosław Napieracz skierował zapytanie do Pani Kierownik - czy na ten rok planowane 

są jakieś programy i jakie? 

 

Kierownik Wydziału GK Magdalena Daćko-Dawidowicz poinformowała, że w tym roku 

zaczynamy akcją badania dzieci z fundacją Ronalda McDonalda, a w drugiej połowie roku 

planowane jest podjęcie współpracy ze szpitalem i przygotowanie badań dla osób dorosłych na 

terenie naszej gminy. 

 

Radny Mirosław Napieracz zapytał o poradnie ortopedyczną (komercyjną) - ile szpital na tym 

zarabiał? oraz zapytał o umieralność na oddziale wewnętrznym, zasugerował poprawę statystyk. 

Kolejne pytanie dotyczyło remontu chirurgii, jak przebiega? 

 

Prokurent Szpitala w Dębnie Magda Żłobicka poinformowała, że poradnia ortopedyczna  

w szpitalu działa komercyjnie, przyjmuje czterech różnych ortopedów, rozliczenia są procentowe 

od przychodu. Umieralność na oddziale wewnętrznym związana jest ze średnią wieku w jakim są 

pacjenci, na oddziale wewnętrznym są bardzo ciężkie stany, pacjenci są w podeszłym wieku. 

Staramy się robić wszystko, co jest w naszej mocy, w rękach lekarzy i diagnostycznie wysyłamy 

też na konsultacje do Gorzowa, jeśli jest taka konieczność. Jeśli chodzi o remont oddziału 

chirurgicznego to dobiega końca. To już jest ostatni etap. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał w jaki sposób jest ewidencjonowane rozliczanie się 

z lekarzami ortopedami, czy na zasadzie ryczałtu czy na podstawie paragonów, faktur? 

 

Prokurent Szpitala w Dębnie Magda Żłobicka poinformowała, że pacjenci są rejestrowani  

w poradni przez rejestracją, kwoty za wizyty są w cenniku szpitala i na podstawie ilości 

pacjentów rozliczamy się z lekarzami. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował, że na jednym z dębnowskich forum 

rozwinęła się dyskusja na temat poradni ortopedycznej, są to bardzo poważne zarzuty, co do 

jakości jednego z lekarzy, jego sposobów i metod leczenia. Podstawowa kwestia jest taka, że 

lekarz nie wystawia dokumentów kasowych. Jest to unikanie opodatkowania.  

 

Prokurent Szpitala w Dębnie Magda Żłobicka poinformowała, że są w trakcie wyjaśniania tej 

sprawy. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał o zarzuty związane z jakością świadczenia usług 

dot. poradni ortopedycznej - czy ten temat też jest wyjaśniany? Na forum ludzie opisują dosyć 

obszernie, jakie mają uwagi oraz nawiązują też do tego, że lekarz realizował też usługi  

w Szczecinie, informując o ich cenie dopiero po wykonaniu usługi, kiedy ludzie nie mogli się do 

tego odnieść. Poprosił, aby Radni byli poinformowani, ponieważ to są ważne sprawy społeczne. 

Zapytał, czy może liczyć na odpowiedź w najbliższym czasie. 
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Prokurent Szpitala w Dębnie Magda Żłobicka zapewniła, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do Pani 

Prokurent bądź Pani Kierownik - nie było więcej pytań. 

Przewodniczący podziękował Paniom za przygotowanie materiałów i za udzielenie odpowiedzi 

na pytania.  

Informacja przygotowana przez Wydział Gospodarki Komunalnej stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

Informacja przygotowana przez Szpital w Dębnie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że sprawozdanie zostało 

przygotowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dębnie. Informacja jest w materiałach  

w systemie informatycznym eSesja. Zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania? 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał, czy w ciągu ostatniego roku nastąpiły znaczące 

zmiany, jeżeli chodzi o przepisy i udzielanie pomocy społecznej dla mieszkańców oraz dla osób 

o statucie międzynarodowym, czyli obcokrajowców.  

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnie p. Krystyna Stankiewicz poinformowała, 

że w tym roku zmieniły się kryteria dochodowe, a poza tym nic się nie zmieniło  

w zakresie przyznawania pomocy społecznej. 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej jeżeli chodzi o obywateli Polski, czy pamięta Pani te 

kryteria jakie były, a jakie są? 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Stankiewicz poinformowała, że od 

stycznia tego roku są nowe kryteria, na osoby 1.010 zł jednoosobowe gospodarstwo domowe, 

natomiast w rodzinie 823 zł, a w tamtym roku było 776 zł i ~524 zł w wieloosobowej rodzinie. 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej mieszkańcy zapytali mnie o jedną rzecz, a mianowicie 

chodzi o osoby, które nie są obywatelami Polski, jak wygląda sprawa obcokrajowców, którzy 

występują o pomoc?  

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Stankiewicz poinformowała, że są tak 

samo traktowani jak nasi obywatele; np. osoby niepełnosprawne, które przebywają po 

przekroczeniu granicy od początku wojny zostali umieszczani w prywatnych mieszkaniach i 

zostali. Teraz wynajmują i ustalali stopnie niepełnosprawności, korzystali z naszych usług i do 

teraz korzystają z pomocy usług medycznych, zdrowotnych i tak samo są traktowani. Zgłaszają 

się do ośrodka, że potrzebują pomocy, to na zasadach ustawy o pomocy społecznej są im 

przyznawane świadczenia. 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał – czy osoby, które nigdy u nas nie pracowały mogą 

otrzymywać pomoc z ośrodka?  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Stankiewicz odpowiedziała twierdząco. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał - w jaki sposób jest weryfikowany stopień 

niepełnosprawności, czy przez Polskie instytucje? 
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Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Stankiewicz poinformowała, że tak 

– przez Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Myśliborzu. Nawet jeśli mają 

ważne dokumenty to muszą korzystać z naszego orzecznictwa. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok zostało przyjęte przez komisję, stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dębno za 

2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dębno za 2024 rok 

została przygotowana przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dębnie. Informacja jest  

w materiałach w systemie informatycznym eSesja.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak zapytał, czy są pytania.  

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Dębno za 2024 rok zostało przyjęte przez 

komisję, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Opinia do projektu zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest w materiałach na eSesji, został przygotowany przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Dębnie. Zapytał, czy są uwagi bądź pytania? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie zmiany uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice  

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego z powodu zmiany treści załącznika. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest w materiałach na eSesji, został przygotowany przez Wydział Gospodarki 

Komunalnej (GK). Zapytał, czy są uwagi bądź pytania? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego z powodu zmiany treści załącznika. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno 

a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu zbiorowego z powodu zmiany treści 

załącznika stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Dębno w roku 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest zamieszczony w systemie informacyjnym eSesja, został przygotowany przez 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska (GNiOŚ). Zapytał, czy są uwagi 

bądź pytania? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do projektu uchwały i poinformował, że 

jest to standardowa uchwała przygotowywana co roku.  
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Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Dębno w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały sezonu 

kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Dębno w roku 2025, stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „PROGRAMU OPIEKI NAD 

ZWIERZĘTAMI BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI 

ZWIERZĄT NA TERENIE GMINY DĘBNO W 2025 ROKU”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest zamieszczony w systemie eSesja, został przygotowany przez Wydział 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska (GNiOŚ). Zapytał, czy są uwagi bądź 

pytania? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „PROGRAMU OPIEKI NAD ZWIERZĘTAMI 

BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI ZWIERZĄT NA TERENIE 

GMINY DĘBNO W 2025 ROKU”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „PROGRAMU 

OPIEKI NAD ZWIERZĘTAMI BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI 

ZWIERZĄT NA TERENIE GMINY DĘBNO W 2025 ROKU, stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 13.47-13.54) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  
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10. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest zamieszczony w systemie eSesja, został przygotowany przez Wydział 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska (GNiOŚ).  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił prezentację na temat metod ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Burmistrz dodał, że już po podjęciu tej uchwały chciałby uszczelnić system tzn. zastanowić się 

co można zrobić z PSZOKiem. Oddawanie gruzu w PSZOKu może zostać połączone z Karta 

Mieszkańca, gdy wiadomo, że PIT jest odprowadzany u nas i mieszkaniec będzie okazywał się tą 

kartę to będzie można oddawać.  

Żaden z systemów nie jest do końca sprawiedliwy. Odnosząc się do naszej uchwały chciałbym 

zaproponować zmiany: w zabudowie mieszkaniowej jednorodzinnej na podstawie wskazań  

z wodomierza głównego za poprzedni rok kalendarzowy, chodzi o wodę użytkową, jeżeli ktoś ma 

powiązanie wody użytkowej i ogrodowej razem to, jeżeli mamy kanalizację to z automatu 

dochodzą jeszcze koszty kanalizacyjne. Mamy sugestie od mieszkańców, którzy nie są 

podłączeni do sieci kanalizacyjnej, to są mieszkańcy Sarbinowa, Suchlicy, Warnicy i też w wielu 

miejscowościach wiejskich, w których mają szamba chcielibyśmy zaproponować zmianę taką, że 

jeżeli chodzi o ilość wody, nie wlicza się wody bezpowrotnie zużytej za poprzedni rok 

kalendarzowy; ilość ustala się na podstawie wskazań dodatkowego wodomierza zainstalowanego 

na koszt odbiorcy usług. W przypadku nieruchomości, na których nie można ustalić ilości zużytej 

wody, bez opomiarowania, brak przyłączenia do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej opłatę 

ustala się na podstawie przeciętnych norm zużycia wody na poziomie 3m3 miesięcznie za każdą 

osobę zamieszkującą. Do dnia 31.12.2026 roku opłatę ustaloną na podstawie przeciętnych norm 

zużycia wody na poziomie 3m3 miesięcznie za każdą osobę zamieszkującą nieruchomość, stosuję 

się także w zabudowie mieszkaniowej jednorodzinnej nieposiadającej podłączenia do sieci 

kanalizacyjnej z zaleceniem montażu dodatkowego wodomierza na wodę bez powrotnie zużytą 

do dnia 31.12.2025 r. Koszt takiego licznika to ok. 250 zł i chcielibyśmy dać ten czas, żeby do 

końca 2025 r. to wprowadzić. W Witnicy są nawet studnie przydomowe opomiarowane po to też, 

żeby można było mierzyć tą wodę, która została wprowadzona do systemu, jeżeli jest kanalizacja 

i jest studnia przydomowa to zostali zobligowani, żeby to opomiarowanie dodatkowo zrobić.  

Burmistrz poprosił o pytania.  

 

Mieszkaniec gminy p. Krzysztof poinformował, że reprezentuje mieszkańców Suchlicy. 

Poinformował o słabym przepływie informacji, na zebraniu sołeckim temat był poruszony, ale 

konsensus był taki, że będziemy prowadzić rozmowy na ten temat, że jesteśmy na etapie 

myślenia nad całym projektem. Teraz okazuje się, że cały projekt uchwały jest i można go 

przeczytać w eSesji i się zapoznać, co jest efektem dzisiejszego spotkania. Myślę, że w takiej 

formie w jakiej się ukazał na portalu eSesja, po dzisiejszych poprawkach zmienia to tak 

naprawdę postać rzeczy. W takiej formie w jakiej się pokazał na eSesji nie powinien się w ogóle 

pojawić, i to jest uwaga na przyszłość, żeby wszelkiego rodzaju dyskusje, opinie nie tylko brać 

pod uwagę przez mieszkańców Dębna, którzy mają kanalizację, ale również przez takie 

miejscowości jakim jest Sarbinowo, Młyniska, Suchlica, Warnice, gdzie tej kanalizacji nie ma  

i zrodził się ogromny problem. Mówię o swoim przypadku, ja nie mam potrzeby montażu 

dodatkowego licznika ogrodowego, bo tej kanalizacji nie mam, więc wszystkie zwierzęta 
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gospodarskie są pojone z tej wody wodociągowej. Zużycie 30 kubików miesięcznie nie jest 

niczym nadzwyczajnym na terenach wiejskich. Po przeczytaniu projektu uchwały z jakim 

mieliśmy do czynienia przy publikacji przed posiedzeniem komisji, dla mnie jest rzeczą nie do 

przyjęcia. Mówię z punktu widzenia mieszkańca. Sprawa kolejna, myślę, że tutaj szukamy 

pieniędzy, wypowiadam się jako mieszkaniec Gminy. Po tym, co zobaczyliśmy na prezentacji, 

ile rok rocznie brakuje w całym systemie, że nie mamy mieszkańców i to było danymi 

wyjściowymi, że brakuje mieszkańców. Tak naprawdę koszty, całość organizacji wywozu śmieci 

są ogromne, ja tak zauważam, że jednym z podstawowych problemów jest PSZOK. PSZOKiem 

trzeba byłoby zająć się w pierwszej kolejności, a niekoniecznie takim projektem uchwały.  

Na forach internetowych pojawiają się ogłoszenia. Ostatnio pojawiło się takie, że firma 

remontowa z Dębna, wykonująca usługę w Seelow szuka firmy do wywiezienia śmieci na 

PSZOK. Więc te śmieci już tak w oficjalny sposób przyjeżdżają do Polski i są oddawane na 

PSZOK. Jeśli Państwo odwiedzacie PSZOK zwróćcie uwagę na podjeżdżające białe busy po 

montażu okien w Niemczech i wszystkie te odpady trafiają na nasz PSZOK. Wprowadźmy 

rozwiązanie takie jakie jest w Kostrzynie, firma wywożąca materiały na kostrzyński PSZOK, 

najpierw wjeżdża na wagę, to wszystko jest ważone, tam jest norma, gdzie nie mogą wywieźć 

rocznie więcej jak 150 kg oraz trzeba się stawić osobiście i wylegitymować dowodem osobistym, 

Na naszym dębnowskim PSZOKU tego brakuje, albo nie jest robione to zawsze. Moim zdaniem 

kros tej kwoty my jesteśmy w stanie zrobić bez zmiany jakiejkolwiek rzeczy, bez zmiany 

projektów uchwał, niemniej jednak po tych zmianach, które Pan Burmistrz dzisiaj tutaj na 

komisji przedstawił, ten projekt zmienia się diametralnie - mówię o swojej osobie, że będzie to  

w dalszym stopniu rozliczane od osoby, już nie mówię o wzroście tej opłaty z trzydziestu paru zł 

do 42 zł, bo będzie to dla mnie w dalszym ciągu mimo tych podwyżek jakaś kwota do 

przełknięcia. Przepływ informacji też z Państwa strony, mówię tutaj o Urzędzie, o Radzie 

Miejskiej powinien być nieco inny, żeby projekty wychodziły w miarę w końcowej wersji po 

konsultacjach i żeby pojawiały się troszeczkę wcześniej, żeby nie nastawiać mieszkańców tak jak 

mnie na mocny stres z tym związany.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że projekty uchwał musimy 

przedstawić na tydzień przed komisją, i te dwa projekty uchwał zostały przedstawione jeszcze 

miesiąc szybciej, one są też na eSesji i na BIPie dostępne, dlatego też jak jeździliśmy, a Suchlica 

była jedną z pierwszych miejscowości, które miała spotkanie i mówiliśmy o tym, że 

przymierzamy się i że warto by było to śledzić na bieżąco, dlatego w poprzednim miesiącu 

wstawiliśmy na BIP, przedstawiliśmy to też dla Rady, zakończyliśmy spotkanie z mieszkańcami, 

były to sugestie odnośnie tych osób, które mają tylko jeden licznik po to, żeby dodatkowo to też 

wprowadzić. Czytając uchwałę literalnie jestem świadomy, że jest brak tych zapisów. W każdym 

przypadku, jeżeli chodzi o głosowanie Rady możemy punkt dodać, punkt wykreślić i od tego też 

mamy Komisję. Dziękuję za sugestię. Wracając do PSZOKu, to jest następny element, ja też się  

z tym zgadzam, jeżeli chodzi o wywożenie, my nie jesteśmy połączeni z systemem, bo mamy 

RODO i musiałbym zatrudnić dodatkowo pracownika na PSZOKu, żeby mieć dostęp do systemu 

i do danych. Rozmawiałem na ten temat z Prezesem PSZOKu, to się kończyło, że brali jakiegoś 

Pana spod Biedronki, czy Netto - mówili chodź pojedziesz z nami powiesz, że to twoje. Pan 

Prezes mówił, że widział parę takich sytuacji.  

Dyskusja mieszkańca z Burmistrzem Dębna w sprawie PSZOKu.  

Wydaje mi się, że Karta Mieszkańca będzie weryfikowalna dla nas pod względem złożenia PITu, 

będzie takim dobrym rozwiązaniem. Oczywiście jak zawsze przy każdej zmianie boję się, że te 

śmieci, o których Pan wspomniał o dzisiejszym poście jest duże ryzyko, że jak uszczelnimy tutaj 

to i tak ktoś będzie odbierał, bo weźmie 200 euro od Niemca za śmieci, a przyjedzie i wywiezie 

do lasu czy na pole i wracamy do punktu wyjścia, bo będziemy to sprzątać.  
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Radny Leszek Włodkowski-Moszej zapytał, czy mamy możliwość prawną na wyrywkową 

kontrolę czy dana osoba faktycznie przeprowadza remont? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - tak jak wspomniałem, żaden z tych 

czterech systemów nie jest sprawiedliwy. Można by było myśleć za jakiś czas odnośnie kodów 

kreskowych, żeby było przypisane do osoby tak jak robi to Warszawa. W tym wypadku boję się 

też tego, bo tak też notujemy czasami na cmentarzu, że są ludzie z bloków i wyrzucają różne 

rzeczy na cmentarzu do śmietników. Brakuje gentelmeńskiego podejścia, bo gdyby te osoby, 

które są w systemie, jak weźmiemy te 2203 osoby pomnożymy razy 42 wychodzimy na zero, 

czyli jesteśmy dalej w systemie, ten system zawsze jest niedoszacowany, bo zawsze bierzemy w 

większości opłaty za poprzedni rok, czyli za rok 2024. Jak Państwo wiedzą najniższa krajowa, 

jeżeli nam się pojawia w ciągu roku zwiększenie, to koszty nam też idą do góry, bo część ludzi 

pracuje na najniższej krajowej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał, czy są 

jeszcze jakieś uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Łukasz Lewandowski odniósł się do tematu - do wyliczenia wzięliście, że średnio 

zużywa się 3m3 na osobę i tutaj z kalkulacji tej stawki wody wychodzi, że pobór wody z terenów 

gminy rocznie 554959 m3, a jednocześnie mamy na terenie gminy zamieszkanych 18.292 osoby, 

jeżeli to pomnożymy - 18.292 przez 3m3 to nie wyjdzie 554959, tylko wyjdzie 658600 m3. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że nie jest w stanie teraz powiedzieć. 

Możemy spróbować to jeszcze zweryfikować. My założyliśmy z poboru wody i taka moja 

dyspozycja była, że oprócz tego zużycia, które mamy dzisiaj poprosiłem, o to, żeby 15% była 

zaniżona, bo może też się okazać, że część ludzi zacznie oszczędzać wodę. System obejmuje 

wszystkich plus gospodarstwa czy firmy i nie jestem w stanie tego odpowiedzieć jednoznacznie. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał, czy zużycie firm było do tego wliczane, do tych środków.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeśli dorzucimy do tego 

gospodarstwa, o których mówił mieszkaniec Suchlicy, gdzie jest zużywane np. 300 kubików 

wody, ale jest te 300 kubików zużywane na gospodarstwo, to myślę, że zostało założone mniej 

więcej ta formuła oszczędnościowa.  

 

Radny Łukasz Lewandowski poinformował, że pobór wody z terenu gminy założony jest 

(kalkulacja) i ktoś to policzył 554959 m3. Jeżeli zakładamy, że 3m, a zameldowanych jest 18.292, 

to jak pomnożymy to wychodzi 658600 - to jest z górką. 

 

Dyskusja Radnego Łukasza Lewandowskiego z Burmistrzem Dębna w kwestii przygotowanej 

kalkulacji.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że możemy to zweryfikować. Jeżeli 

ma Pan jakieś pytania, to prosiłbym je sformułować, poproszę Prezesa PWiK o 

uszczegółowienie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak dodał, że jeżeli 

chodzi o kartę, to w Pyrzycach wprowadzali i tam można byłoby się dowiedzieć, czy to 

funkcjonuje i przynosi efekty. 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeśli chodzi o karty to 

rozpatrujemy, rozmowy są z dwoma firmami odnośnie karty. Mocno mi zależy na weryfikacji 

pod względem PITu. Na pierwszej stronie jest zapis, że Urząd Skarbowy w Myśliborzu, czyli  

z automatu już widzimy daną osobę i na tej podstawie chciałbym, żeby Karta Mieszkańca została 

przydzielana. Chciałbym, żeby była w dwóch wersjach, z jednej strony aplikacja, z drugiej karta. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał - co  

z takimi rezydentami, którzy mają tutaj drugą nieruchomość np. domek letniskowy w Ostrowcu, 

to czy oni też będą mieli taką kartę? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że to będzie do analizy. 

 

Mieszkaniec gminy p. Krzysztof odniósł się do tematu - moja propozycja jest taka, żeby 

korzystać z rozwiązań, które już są. Gmina Rewal ma już rozwiązane tego typu rzeczy, to są albo 

worki dostarczane i opata jest wtedy od jednego worka i można to zrobić. Rozumiem, że po 

dzisiejszej komisji projekt uchwały zmienia swoją treść i jest wzbogacony o zapisy, o które 

wspomniał Pan Burmistrz, bo to mnie najbardziej interesuje po dzisiejszej komisji? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że tak. Poproszę Pana 

Przewodniczącego, żeby te poprawki były uwzględnione po akceptacji też Radcy, jeżeli w takiej 

formule moglibyśmy to ugryźć i będzie już na komisji budżetowej. Zdania nie zmieniam, chcę to 

wprowadzić, żeby to było usystematyzowane. Wracając do Gminy Rewal, jest to gmina 

nadmorska, to tak samo jak Postomino, mieszka około 1200 ludzi poza sezonem, w sezonie 

mieszka 50000 ludzi, co oznacza, że worki są wtedy dawane dla każdego punktu po to, żeby 

mogli rozliczyć też, mówimy o prowadzeniu działalności, w większości przypadków i łatwiej jest 

to wtedy w tym systemie ugryźć, w momencie, kiedy z 1200 ludzi nagle w sezonie pojawia się 

50000 czy 40000 ludzi. 

Dziękuję za sugestię. Myślę, że to też będzie do rozważenia.  

 

Mieszkaniec gminy p. Krzysztof zapytał - rozumiem, że oprócz projektu uchwały zmienia się 

również też kolejny punkt - deklaracja, że ona przyjmie wtedy barwę odpowiednią również dla 

miejscowości niewyposażonych w kanalizację, więc jak gdyby będzie to też kontynuacją tych 

wniosków i będzie to wzbogacone o czym przed chwileczką wspomniał Pan Burmistrz. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że z automatu tak. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał, czy 

analizowaliśmy albo czy przynajmniej było to gdzieś sprawdzane - czy sczytywanie kodów 

kreskowych, bo to podobno byłoby jeszcze lepsze, jakby każdy miał taki kubeł i ten kod byłby 

sczytywany to wiadomo, że on płaci za to co rzeczywiście wyprodukował i nie byłoby problemu, 

jak byśmy zrobili to raz. To pewnie są koszty, bo trzeba czytnik przy każdym wozie 

zamontować, ale czasowo to chyba nie wydłuża obioru nieczystości, a byłoby 1 do 1, jakby 

stawka była odpowiednio obliczona za odbiór jednego kubła. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - czy mieszkaniec budynku 

jednorodzinnego wystawi 4 kubły zmieszane czy wystawi 1 w dniu dzisiejszym mamy 

obowiązek odebrać od niego wszystko, czy wystawi 4 worki żółte czy wystawi 1 mamy 

obowiązek odebrać od niego wszystko, myślę, że wprowadzając tą formę, zaczynając od 

PSZOKu o czym Pan Krzysztof mówił, uszczelniania tego wszystkiego, jeżeli uda nam się 
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wprowadzić Kartę Mieszkańca moglibyśmy rozpocząć rozmowy na ten temat. Wagowe 

śmieciarki kosztują dwa razy więcej niż te zwykłe. Pytanie jest, jeżeli mam tylko ten worek to 

bym tylko uszczegółowił od kogo on jest, bo w jednym miesiącu mam jeden worek żółty,  

a w drugim miesiącu drugi. Jeżeli już mielibyśmy się do tego przygotować i dzielić to na worki 

to nawet nie znam danych średnich jakie my posiadamy.  

Ja nie zmienię zdania i powiedziałem to na początku. Segregacja śmieci wygląda w ten sposób, 

pierwsza wstępna segregacja jest robiona przez naszych mieszkańców i wrzucamy do żółtego 

worka różne formy plastiku, ten plastik jest dzielony na biały, czerwony, różowy, zielony i jest 

dzielony na frakcje, jak nie wydmucha tego z taśmy, robią to ludzie z ręki, koło 30 osób 

przerzuca to w jedną i w drugą stronę, ja nie rozumiem, dlaczego ustawodawca nie zdecydował, 

że opakowania plastikowe byłby z jednego rodzaju plastiku. Nie rozumiem, dlaczego my część 

tych plastikowych rzeczy musimy wywieźć do spalarni, bo one nie nadają się do recyklingu, a te 

które nadają się do recyklingu z reguły są skupowane. Gdyby to były fanty jak to jest  

w Niemczech 25 euro centów za butelkę od plastiku temat były już dawno zamknięty,  

a ustawodawca przesuwa to też cały czas w terminie. Wprowadzając jeden system śmieciowy 

sam ustawodawca rozwiązałby sobie ogromny problem, co się z tymi śmieciami dzieje. Wracamy 

do punktu wyjścia, gdyby nie to, że mamy milion trakcji powymyślanych i zrobionych, to byśmy 

usłyszeli na zasadzie - ja dzisiaj piję 10 coli i mam 10 butelek, a ja piję wodę kranową i nie mam 

żadnych i dlaczego miałbym za to płacić - usłyszelibyśmy to niech ustawodawca wprowadzi te 

fanty i będziemy je oddawać i będzie pomniejszone to o tą formułę, co nie oznacza, że nie można 

byłoby rozpocząć czy rozmawiać na ten temat. Nie posiadam w dniu dzisiejszym takowych 

danych, jakby można było to zrobić. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał, czy to nie 

może być objętościowo liczone, bo są kubły 120, 100, 80 i każdy ma swój określony kod  

i sprawa jest załatwiona, i nie trzeba ładować kupę kasy w nowe samochody tylko sczytujemy 

kody. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - dla mnie w dniu dzisiejszym czy 

wystawie jeden kubeł czy cztery muszą je odebrać. Poproszę Panią Natalię, żeby rzuciła to na 

wokandę, to też dla radców. Wątpię, żebyśmy mogli to ograniczyć wagowo. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował - te 

osoby, które mieszkają w domkach jednorodzinnych, załóżmy rodzina 3-4 osobowa. Średnie 

zużycie takiej rodziny tj. 16-18 kubików, a produkcja śmieci ma się do tego nijako. Widzę, ile ja 

mam segregowanych, mi wystarcza po jednym worku na dwa tygodnie, a widzę, ile mają inni 

sąsiedzi. To jak Pan mówi, bo Pan ma rację, że ktoś pije cole czy używa dużo napojów, to  

u niego to będzie bez końca, ktoś bierze dietę pudełkową to jest multum śmieci i dlaczego te 

osoby, które korzystają ze szklanych opakowań albo gotują w domu itd. mają płacić za produkcję 

śmieci tych świadomie produkujących śmieci. Czyli taka zbiórka jak Radny Lewandowski 

podpowiadał o ilości kubłów czy wagowo, to byłaby najsensowniejsza naszym zdaniem i chyba 

taka najsprawiedliwsza dla wszystkich, czytelna, transparentna.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - to jest mocno do przeanalizowania. 

Wiem, że Warszawa robi to też na kodach i tego się też pilnuje. To jest bardzo fajne, bo jeszcze 

sprawdza się czy dana osoba segreguje. Wiem, że analizują też czy pod względem 

objętościowym czy kilogramowym, dzisiaj nasze śmieciarki nie są wyposażone, może następnym 

etapem byłoby to, że trzeba to wprowadzić. 
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Radny Łukasz Lewandowski poinformował, że może trzeba się wstrzymać.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

mamy dzisiaj na komisji takie, a nie inne projekty uchwały. Na tej komisji to i tak przegłosujemy, 

bo inaczej każdą Pana poprawkę musielibyśmy głosować osobno.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że wnosi o przegłosowanie każdej 

poprawki osobno. 

 

Dyskusja w temacie wprowadzenia zmian, poprawek i szukania rozwiązań. 

 

Radny Mirosław Napieracz zapytał - jak rozwiązać ten problem we wspólnotach, żeby płacić 

od kubła? 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

we wspólnotach też jest kubeł jeden wspólny. Dla osób mieszkających w bloku może to być 

korzystne, mówię o liczeniu od wody, natomiast te osoby, które nie mieszkają w blokach, 

mieszkają w domkach mają takie sytuacje jak przed chwilą powiedziałem, to jest taki system 

trochę „janosikowy”. 

 

Radny Mirosław Napieracz poinformował, że każdy z tych systemów jest „janosikowy”, 

najuczciwiej byłoby płacić za to, co się wyprodukowało. 

 

Dyskusja w temacie produkcji śmieci przez mieszkańców we wspólnotach mieszkaniowych.  

 

Mieszkaniec Barlinka poinformował, że to nie woda, ilość wody tylko osoba wytwarza śmieci. 

W większości gmin w Polsce jest płacone od osoby, kwestia zasadnicza na ile uszczelniony jest 

ten system.  

 

Dyskusja.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak zapytał - co  

z poprawkami, jak głosujemy, pojedynczo czy blokiem? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - można je odczytać. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

musi poddać pod głosowanie projekt uchwały. Zmiany można wprowadzić na każdej komisji.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski zgłosił wniosek o zmiany w paragrafie 8. 

Obecny zapis paragraf 8:  

Określa się następujący sposób ustalenia ilości zużytej wody na potrzeby ustalenia wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, o której mowa   w paragrafie 2:  

    1) W zabudowie mieszkalnej jednorodzinnej, na podstawie wskazań z wodomierza głównego 

za poprzedni rok kalendarzowy z zastrzeżeniem pkt 3-5;  

    2) W zabudowie mieszkalnej wielorodzinnej na podstawie ilości m3 średniorocznego zużycia 

wody za poprzedni rok kalendarzowy, na podstawie wskazań z wodomierza z danego lokalu 

mieszkalnego, z zastrzeżeniem pkt 3-5;  
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    3)  Do ilości zużytej wody, o której mowa w pkt 1 nie wlicza się wody bezpowrotnie zużytej 

za poprzedni rok kalendarzowy, której ilość ustala się na podstawie wskazań dodatkowego 

wodomierza zainstalowanego na koszt odbiorcy usług;  

    4)  W przypadku nieruchomości, na których nie można ustalić ilości zużywanej wody (brak 

opomiarowania, brak przyłącza do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej), opłatę ustala się na 

podstawie przeciętnych norm zużycia wody na poziomie 3m3 miesięcznie za każdą osobę 

zamieszkującą   nieruchomość;  

Propozycja zmiany:  

Określa się następujący sposób ustalenia ilości zużytej wody na potrzeby ustalenia wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, o której mowa   w paragrafie 2:  

    1) W zabudowie mieszkalnej jednorodzinnej, na podstawie wskazań z wodomierza głównego 

za poprzedni rok kalendarzowy z zastrzeżeniem pkt 3-5;  

    2) W zabudowie mieszkalnej wielorodzinnej na podstawie ilości m3 średniorocznego zużycia 

wody za poprzedni rok kalendarzowy, na podstawie wskazań z wodomierza z danego lokalu 

mieszkalnego, z zastrzeżeniem pkt 3-5;  

    3) Do ilości zużytej wody, o której mowa w pkt 1 nie wlicza się wody bezpowrotnie zużytej za 

poprzedni rok kalendarzowy, której ilość ustala się na podstawie wskazań dodatkowego   

wodomierza   zainstalowanego na koszt odbiorcy usług;  

    4)  W przypadku nieruchomości, na których nie można ustalić ilości zużywanej wody (brak 

opomiarowania, brak przyłącza do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej), opłatę ustala się na 

podstawie przeciętnych norm zużycia wody na poziomie 3 m3 miesięcznie za każdą osobę 

zamieszkującą nieruchomość. Do dnia 31.12.2026 r. opłatę ustaloną na podstawie przeciętnych 

norm zużycia wody na poziomie 3 m3 miesięcznie za każdą osobę zamieszkującą nieruchomość 

stosuje się także w zabudowie mieszkalnej jednorodzinnej nie posiadającej podłączenia do sieci 

kanalizacyjnej, z zaleceniem montażu dodatkowego wodomierza na wodę bezpowrotnie 

zużywaną do dnia 31.12.2025 r.  

Poprosił o wprowadzenie takich zmian.  

Burmistrz poinformował, że jeżeli radca wprowadzi jeszcze jakieś poprawki, to zostaną 

zgłoszone na Komisji RGiF.  

Wniosek dot. poprawek stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poddał pod 

głosowanie wniosek p. Burmistrza.  

Głosowano w sprawie: 

Poprawki do zapisów w paragrafie 8 w projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - przedstawione przez 

Burmistrza Dębna 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Poprawki zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję.  
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Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi z poprawkami zgłoszonymi przez Burmistrza 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (3) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja nie wypracowała opinii na temat projektu uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Kalkulacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

projekt uchwały jest dostępny w systemie eSesja, został przygotowany przez Wydział 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska (GNiOŚ). Zapytał, czy są pytania bądź 

uwagi do projektu uchwały? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że zmiany we wzorze deklaracji 

zostaną uzupełnione.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (3) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

 

Komisja nie wypracowała opinii na temat projektu uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

pismem z dnia 26 lutego 2025 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces do pracy  

w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna. Zapytał, czy są pytania bądź 

uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP - 

Radny Grzegorz Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kulbicki, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

Komisja nie wypracowała opinii na temat projektu uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania, stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - w związku  

z wyczerpaniem się porządku posiedzenia zamykam posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych i dziękuję Państwu za udział.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

 

                Marcin Krzysiak 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

Przygotowała:  

       Joanna Kujawa 

 

       Monika Gubała 


